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bio-dat-is-
toch-logisch

Mark Vlasman is hovenier en mede-eigenaar van Florissant Tuinen in Oosterhout.

Diverse studies tonen aan dat mensen  
gemiddeld jonger Parkinson krijgen als ze  
zijn blootgesteld aan pesticiden. En dan  
hebben we het nog niet eens over andere 
ziektes en aandoeningen waarbij een link met 
pesticiden is te leggen. Googel maar eens.

Waarom gebruiken we pesticiden? Omdat 
bijvoorbeeld ons fruit en onze planten er dan 
beter uitzien. Dat lijkt mij een slechte reden  
en iets wat wij onze klanten niet uit kunnen 
leggen. De klant vraagt sowieso steeds  
vaker naar planten die zonder chemie zijn 
opgekweekt. Dat heeft natuurlijk wel wat  
consequenties. Moeten we bijvoorbeeld  

soorten blijven gebruiken die bijna standaard 
zwaar aangetast worden door bepaalde  
insecten? En wat is ‘aantasten’ eigenlijk? Zonder 
rupsen toch geen vlinders? Als een mineermot 
zijn tekening op het blad van een Echinops 
maakt, is dat toch pure kunst?

Zijn er al kwekers te vinden die alleen  
biologisch kweken? Het houdt niet over, en 
als ze er al zijn, is het aanbod per kweker erg 
beperkt. Kom op! Wij als tuinprofessionals  
moeten erom vragen; daar begint het mee!

Wij hoveniers hebben de sleutel in 
handen om de teelt van meer 
biologische planten af te dwingen

Pas geleden hoorde ik Bas Bloem, hoogleraar 

neurologische bewegingsstoornissen aan 

het Radboudumc, op Radio 1 spreken over de 

ziekte van Parkinson. Op de vraag wat hij het 

liefst morgen al wilde veranderen, zei hij: ‘Een 

beter toelatingsbeleid voor het gebruik van 

pesticiden.’
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